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Ing Ľudovít Kicko  zástupca Slovenska v FCI-komisia pre brloháre 

Slovenský poľovnícky zväz-oddelenie kynológie. 

Zasadnutie komisie pre brloháreVantaa Fínsko 

Zasadnutie komisie bolo zvolané sekretariátom FCI písomnou pozvánkou zo dňa 23.12. 2015 
s programom a materiálmi ,ktoré budú na komisii prejednávané. Tieto som poslal na oddelenie 
kynológie mailom. 

Komisii predchádzalo zasadnutie WUT-svetovej únie chovateľov jazvečíkov dňa 13.2.2016.Tohto 
zasadnutia som sa nezúčastnil. Súbežne s ním , tak ako v predchádzajúcich rokoch , sa stretli prítomní 
členovia komisie,zastupujúci 
skupinuterierov(Rakúsko,Luxemburg,Švédsko,Slovensko,Slovinsko,FínskoIVDJ-medzinárodný klub 
jagdterrierov) s podpredsedom komisie,pánom FranzomGruberom. Na tomto stretnutí boli 
predložené dodatočne došlé návrhy skúšobných poriadkov,ktoré neboli členom komisie s pozvánkou 
doručené. 

IVDJ podal návrh na zmenu podmienok pre priznanie titulu CACIT(absolvovanie výstavy a skúšok 
hlasitosti).Požaduje túto podmienku zrušiť. Poľsko predložilo dva návrhy skúšobných  poriadkov 
CACIT všestranné skúšky a brlohovanie. Preklady boli neodborné-nezrozumitelné.Vbrlohovaní sa 
umožňuje miesto líšky používať aj kunu.Zástupca Slovinska pani DamjanaŽdinaršič-Švegelj podrobne 
referovala o predložených návrhoch ich skúšobných poriadkov: všestranné skúšky jazvečíkov 
a brlohovanie králičích jazvečíkov .Na zasadnutie prišiel aj zástupca Českej republiky pán Jaroslav 
Švec ,ktorý taktiež podrobne oboznámil prítomných s ich predloženými návrhmi skúšobných 
poriadkov.Návrhy Slovinska a Českej republiky boli zhodnotené ako prijatelné, návrh Poľska ako 
nevyhovujúci.Dohodli sme sa,že do volebnej komisie navrhneme pána Johana Sonenssena. 

Zasadnutie komisie pre brloháre 14.2. 2016 prebiehalo podla programu: 

1.otvoremie,prezentácia-prítomní boli delegáti štátov: 
Rakúsko,Nemecko,Belgicko,Fínsko,Francúzsko,Luxengurg,Taliansko,Švajčiarsko,Španielsko,Rusko, 
Slovinsko  ,Slovensko, Švédsko ,Holandsko ,Česká republika 

2.kontrola protokolu z posledného jednania v Salzburgu-neboli žiadne pripomienky 

3.správa predsedu a správa podpredsedu komisie -správy boli prijaté bez námietok 

4.voľby predsedu a podpredsedu. Schválená bola volebná komisia JohanSonennsen a PerttuStahlberg. 

Za predsedu komisie FCI pre brloháre bol zvolený pán SteffenMaar(Nemecko),podpredsedu pán 
FranzGruber(Rakúsko). 

5.návrhy podmienok pre udeľovanie titulu CACIT 

Návrh IVDJ- zrušiť podmienku absolvovania skúšok hlasitosti a výstavy pred absolvovaním skúšok na 
titul CACIT nebol prijatý.Podmienka platí naďalej pre jazvečíky a jagdteriere , výstava stačí národná 
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s ocenením „veľmi dobrý“. Zástupca Švajčiarska pán Osterwalder predniesol návrh všeobecných 
podmienok pre priznávanie titulu CACIT: pribrlohovaní v umelom brlohu pod zemou musí byť priamy 
kontakt s líškou .Titul platí pre všetkých psov s plným počtom bodov.Pri skúškach 
všestrannejspôsobilosti musia byť skúšané minimálne 4 rôzne disciplíny. U trpasličích a králičích 
jazvečíkov v kombinácii minimálne 3 disciplíny. Tieto zásady boli schválené. Návrh Švajčiarska na 
priznanie titulu z takýchto skúšok pri minimálnom zisku 95% bodov z možného maxima bodov, nebol 
schválený. Zostáva v platnosti :víťazI.cena CACIT a res. CACIT druhý v I.cene. Návrhy Českej republiky 
skúšobné poriadky: Memoriál Rudolfa Kristla-skúšky všestrannej spôsobilosti,Pohár klubujazvečíkov 
všestranné skúšky a Špeciálne farbiarske skúšky jazvečíkov boli schválené s doplnením podmienky-pri 
posudzovaní v skupinách musí v každej byť rozhodca zo zahraničia. Slovinsko podalo  dva návrhy: 
Všestranné skúšky jazvečíkov a Skúšky trpasličích a králičích jazvečíkov kombinované s brlohovaním 
na králika. Tieto návrhy boli schválené s takou istou podmienkou ako u českého návrhu. Z dvoch 
návrhov Poľska nebol schválený žiadny. Komisia schválila zásadu udeľovania  titulu C.I.T-pri získaní 
dvoch ocenení CACIT na dvoch rozličných skúškach, alebo 2x na rovnakých skúškach pri hodnotení 
dvoma rozdielnymi skupinami rozhodcov. Jedinec musí mať absolvovanú medzinárodnú výstavu 
s ocenením „veľmi dobrý“. 

6.FCI-organizovanie skúšok VGP Europský pohár . 

 Súťaž bude organizovaná Českým klubom jazvečíkov 2.až 4. septembra 2016 v Rozvadove.  Zo strany 
IVDJ bola pánom Gruberom podaná požiadavka,aby termín konania VGP bol v budúcnosti 
koordinovaný zo skúškami jagdterierovPndSCH ,ktoré sa konajú 26.až 28. augusta 2016 

7.plán na rok 2017 

Zasadnutie komisie bude 12.2.2017 v Malage Španielsko. Skúšky VGP Europský pohár budú 
v Taliansku. 

8. Rôzne 

Zástupca Švajčiarska pán RobertOsterwalder oznámil členom komisie,že sa rozhodol svoju dlhoročnú 
činnosť v komisii ukončiť. Poďakoval za spoluprácu a poprial členom všetko dobré  do budúcna. 
Novozvolený predseda poďakoval  pánovi Osterwaldovi za jeho vykonanú prácu v mene FCI 
a komisie.Potom zasadnutie ukončil. 

Ing Ľudovít Kicko 

 


